

# 報名安排 Enrollment

## 1-3 月恆常訓練程序 Jan to Mar Regular Training Courses

公開報名 (親臨或網上)

Open Enrollment (In person or online): **10/12(二 Tue)** 10:00 起 onwards

\* 網上報名只適用於部份恆常程序活動 / 訓練程序。Online registration is applicable to a selection of regular programmes/ training classes only.

## 1-3 月游泳班 (7 堂) Jan to Mar Swimming Courses(7 Lessons)

親子 / 學前 / 幼兒 / 兒童 / 少年泳班 Aqua-tots/Pre-school/Youth & Teens

### 舊生優先報名 Priority Enrollment for Current students :

一條龍游泳班舊生優先報名日期 (2024 年 11 至 12 月曾參與同一時段一條龍游泳班之學員)

Through Train Program Priority Enrollment date for students of the same course in Nov - Dec 2024

➔ **30/11(六 Sat) - 22/12(日 Sun)**

2024 年 11-12 月曾參與本會游泳班之學員 Students of Swimming program in Nov to Dec 2024

**30/11(六 Sat) - 22/12(日 Sun)**

前往一樓領取游泳班舊生報名表格 Collect your "Swimming Course Enrollment Form" (with specific registration number) at 1/F Reception Counter.

➔ **24/12(二 Tue)**

於九龍會所網頁公佈報名次序 Announcement of balloted enrolment sequence on the website.

➔ **29/12(日 Sun)**

按指定時間親臨會所辦理舊生優先報名 Enroll in person according to the time session as specified.

### 公開報名 Open Enrollment : **30/12(一 Mon)**

於地下票務處上午 9 時正派籌，9 時 15 分開始按籌號報名

Queuing tickets will be distributed at 9:00am. Application will be accepted in accordance to the time stated on the tickets starting from 9:15am.

# 報名當日只接受現金、VISA 及 EPS。Only Cash/VISA/EPS will be accepted on the date of application.

## 習泳少年 / 成人 / 水中健體班 / 水中健體復康運動班 / 水中伸展運動班

Teen-Swimmer/Adults/Hydrofitness/Aqua-rehab Swimming Course/Aqua-Stretching

### 舊生優先報名 Priority Enrollment for Current students :

\*2024 年 11-12 月曾參與習泳少年 / 成人 / 水中健體班 / 水中健體復康運動班 / 水中伸展運動班

Students of Teen-Swimmer/Adults/Hydrofitness/Aqua-rehab Swimming Course/Aqua-Stretching in Nov to Dec 2024

**30/11(六 Sat) - 22/12(日 Sun)**

攜同繳費回條到地下票務處繳交下一期費用

Course fee for next session with payment consent form should be submitted to G/F Ticketing Office.

### 新生 / 公開報名 Open Enrollment : **23/12(一 Mon)** 10:00 起 Onwards



部份恆常程序活動 / 訓練程序接受網上報名。

Online registration is applicable to a selection of regular programmes/ training classes.

網上報名網址：

Online Registration Website :

<https://portal.ymca.org.hk/>



網上報名教學：

Online Registration Instruction :

<https://kln.ymca.org.hk/online>

